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Protokół Nr: XVIII/2021 

 

Nazwa sesji:  XVIII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  30.04.2021 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:28 

Godzina zakończenia:  11:06 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Józef Litwiński 

2. Wiesław Kuterbach 

3. Antoni Mach 

4. Jan Dec 

5. Waldemar Sęga 

6. Krzysztof Gujda 

7. Bogusława Lichacz 

8. Piotr Jacyk 

9. Zenon Kociołek 

10. Ryszard Pietrucha 

11. Maria Preweda 

12. Ryszard Osowski 

13. Stanisław Mątkowski 

14. Franciszek Bajan 

15. Janusz Sopel 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji 

 

  Pan Przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy, przywitał 

radnych, Pana Wójta A. Hawrylaka, Panią Skarbnik E. Słotwińską oraz pozostałych 

zgromadzonych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek stwierdził, iż obrady są prawomocne na 15 radnych obecnych 

było 15 (zał. Nr 1).  Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Pan Wójt Gminy  

A. Hawrylak zawnioskował o dodanie dwóch projektów uchwał, tj. w punkcie 10 projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię dotyczącą przeprowadzenia referendum ludowego oraz w 

punkcie 11 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Członków Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 
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2. Wniosek Wójta o danie punktu do porządku obrad: Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji o opinię dotyczącą przeprowadzenia referendum ludowego i punktu: Projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Członków Tymczasowej Rady Stanu Narodu 

Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek poprosił o 5 minutową przerwę aby wprowadzić zmiany  

w porządku obrad. Po przerwie Pan Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad. Poddano  

pod głosowanie nowy porządek obrad, który przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek poprosił o 5 minutową przerwę aby dodać ww. punkty.  

Po przerwie Pan Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad. Pan P. Jacyk zgłosił, że punkty 

powinny być oddzielnie, dlatego też Pan Przewodniczący zarządził następne 5 minut przerwy. Po 

przerwie Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż Pan Wójt A. Hawrylak wystąpił z wnioskiem o dodanie 

dwóch punktów. Poddano pod głosowanie nowy porządek obrad, który przyjęto większością 

głosów. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 6,67% 
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Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Finansowej Panu P. Jacyk, który 

zapytał, czy jest ujęty remont drogi na działce 295, tj. trzy miejscowości: Kobylnica Ruska, Wielkie 

Oczy i Kobylnica Wołoska, czy to będzie tylko sam zakup kamienia poprzez rozwiezienie wedle 

potrzeby. Co jeżeli okaże się, że potrzeby będą większe i zabraknie pieniędzy. Drugie pytanie dot. 

pominięcia pilnych inwestycji w  Kobylnicy Wołoskiej, które są zgłaszane do Pana Wójta poprzez 

interpelacje i na zebraniach wiejskich. Brakuje tych inwestycji, a mianowicie utwardzenie dróg 

dojazdowych do mieszkańców, pomalowanie dachu na bibliotece, budowa remizy. Są to 

priorytetowe sprawy. Pan Wójt A. Hawrylak odniósł się do pytania pierwszego mówiąc, iż będziemy 

utwardzać drogi kamieniem na tyle, ile wystarczy pieniędzy. Natomiast odnośnie pytania drugiego 

Wójt odpowiedział, że przez cały czas sukcesywnie realizujemy zadania, oraz stwierdził, iż Pan P. 

Jacyk za każdym razem ma inne priorytety i ciężko zdecydować, które są najważniejsze. Prace 

wokół świetlicy, tj. koszenie trawy należą do obowiązków sołtysa. Pan P. Jacyk powiedział, iż jego 

wnioski w interpelacjach są niezmienne i ciągle się przewijają. Pan Przewodniczący Z. Kociołek 

udzielił głosu Panu R. Osowskiemu, który przedstawił opinię do uchwał Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy. Odnośnie projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok cała komisja, tj. 8 osób zagłosowała 

za zmianami. Natomiast projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wielkie Oczy również wszyscy zagłosowali za, tj. 8 osób będących na sali. Na temat projektu 

uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego podczas komisji odbyła się długa 

dyskusja na ten temat, gdyż restrukturyzacja zmniejszyłaby nam zaległości i pokazała, że idziemy 

do przodu. Cała komisja, tj. 8 osób głosowała za ww. projektem uchwały. Ponadto jeżeli chodzi o  

projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl- 2 

osoby wstrzymały się od podjęcia takich decyzji. Ostatnim projektem uchwały przedstawionym na 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy był 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości 

Łukawiec. Jednogłośnie, cała komisja, tj. 8 osób głosowała za ww. projektem uchwały. Po 

przeprowadzonej dyskusji poddano projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie 

Oczy na 2021 rok pod głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Pan R. Osowski zapytał, czy 

mamy wiedzę na temat tego, że podobną restrukturyzację przeprowadziła jakaś inna gmina i czy 

jest to zgodne z przepisami. Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak, przeprowadziła, jednakże są to 

nieliczne sytuacje, a także że jest to zgodne z przepisami. Pan R. Osowski zapytał, co jeśli bank 

rozszyfruje intencje Urzędu Gminy i będzie pozbawiony swoich odsetek. Pani Skarbnik E. 

Słotwińska powiedziała, iż w województwie podkarpackim są dwie gminy, które zaciągnęły taki 

kredyt, gdyż miały problemy finansowe i Regionalna Izba Obrachunkowa zatwierdziła to. Było to 

2019 kiedy weszły nowe przepisy. My podchodzimy do tego 2 lata później- przepisy się nie zmieniły. 

Mało gmin się na to decyduje. Natomiast jeżeli chodzi o kredyt to każdy jest rozpisywany 

przetargiem, który jest ogłoszony publicznie. Wgląd maja do tego wszystkie banki i nasz bank 

wiodący. Pan P. Jacyk zapytał jakie kryteria trzeba spełnić, aby móc skorzystać z tego typu 

restrukturyzacji, czy jest jakiś warunek, który promuje tego typu możliwości oraz kto opiniuje ten 

projekt. Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest jeden warunek, ten kredyt na restrukturyzację musi 

być tańszy od dotychczasowego zadłużenia oraz Regionalna Izba Obrachunkowa wydaje opinię, 
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Gmina natomiast przedstawia dokumenty, w których mamy wyliczenia kosztów kredytu i jeżeli 

pojawia się tam oszczędność to jest jedyny warunek, który musi być spełniony. Kredyt na 

restrukturyzację możemy rozciągać, skracać, wydłużać. Koszty nowego kredytu muszą być tańsze 

niż koszty dotychczasowego zadłużenia. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

7. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską 

Przemyśl. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Dyrektor Gminnego Zespołu Administracyjno- 

Ekonomicznego Szkół Pani A. Juraszek, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl. Pan P. Jacyk stwierdził, że zawarcie 

porozumienia jest od 01.04.2021 r. do 30.12.2021 r. P. Dyrektor A. Juraszek odpowiedziała, że 

porozumienie miało być podpisane 01.04.2021 r. i jest to kwota wyliczona od kwietnia, ale 

porozumienie będzie podpisane prawdopodobnie od maja i kwota będzie mniejsza. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 

Miejską Przemyśl podjęto większością głosów. 

 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 6,67% 

 

 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych  

w miejscowości Łukawiec. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości 

Łukawiec. Pan P. Jacyk zapytał jakie będą stawki. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że działki 

wyceni rzeczoznawca, przeznaczone jest na ten cel 5 500 zł. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości 

Łukawiec podjęto jednogłośnie. 

 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię dotyczącą przeprowadzenia 

referendum ludowego 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Przewodniczącemu Komisji ds. Skarg, 

Wniosków i Petycji Panu J. Sopel, który przedstawił uzasadnienie dot. petycji o opinię dotyczącą 

przeprowadzenia referendum ludowego. Poddano uchwałę do głosowania. Uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia petycji o opinię dotyczącą przeprowadzenia referendum ludowego podjęto 

większością głosów. 

 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 6,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

 

11. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Członków Tymczasowej Rady 

Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 
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Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Przewodniczącemu Komisji ds. Skarg, 

Wniosków i Petycji Panu J. Sopel, który przedstawił uzasadnienie dot. petycji złożonej przez 

Członków Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

Poddano uchwałę do głosowania. Uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Członków 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego przyjęto 

większością głosów. Pan Przewodniczący Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji J. Sopel wspomniał 

o trzeciej petycji dot. PSZOKU i przedstawił następujące wnioski, które zostały przyjęte przez 

członków komisji: uznać petycję za zasadną, uchylić pkt 2 z § 1, który dot. szerszych konsultacji z 

mieszkańcami sołectwa Łukawiec w kwestii lokalizacji inwestycji. Pan Wójt  

A. Hawrylak powiedział, że Komisja zaopiniowała żeby nie wykonywać prac na działce 2411/8  

w Łukawcu i nie przeprowadzać szerszych konsultacji jak było ujęte we wcześniejszej uchwale. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 6,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

12. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który powiedział, że od 

ostatniej sesji, która odbyła się 11.02.2021 r. zostały przygotowane przetargi, zapytania ofertowe 

i rozeznanie na rynku na ocieplenie ścian w świetlicy, części wyznaczonej dla OSP w Majdanie 

Lipowieckim, wymianę pokrycia dachowego na Filii Biblioteki Publicznej w Łukawcu, budowę 

oświetlenia na boiskach wielofunkcyjnych w Łukawcu i Wielkich Oczach, budowę i przebudowę 

chodników przy ul. Krakowieckiej oraz parku w Wielkich Oczach, modernizację boiska sportowego 

w Łukawcu poprzez wyrównanie płyty boiska oraz montaż oświetlenia, wykonanie projektu 

przebudowy drogi na ul. Łukawieckiej, został przygotowany projekt termomodernizacji Ośrodka 
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Zdrowia w Łukawcu. Ponadto Wójt A. Hawrylak uczestniczył w spotkaniach dot. pozyskania 

środków w perspektywie lat 2021- 2027, spotkaniu nt. klastra energii, z Dyrektorami Szkół oraz 

Dyrektorem GZEAS nt. arkuszy organizacyjnych na rok 2021- 2022, w spotkaniu nt. wykonania 

dokumentacji projektowej przydomowej oczyszczalni ścieków oraz instalacji fotowoltaicznych na 

potrzeby budynków Szkół i Urzędu Gminy. Obecnie trwają prace przy moście w Budzyniu, którego 

termin upływa w sierpniu. Pan R. Osowski zapytał czy planujemy robić coś z nawodnieniem boiska. 

Pan Wójt A. Hawrylak powiedział, że w budżecie gminy zarezerwowane jest 30 000 zł. Należy zrobić 

projekt, który jest bardzo drogi- wstępnie 10 000 zł, zaś wykonanie 70 000 zł. W tym roku nie uda 

się tego zrobić, dlatego też będziemy podlewać murawę zraszaczami ręcznie ze względu na 

intensywność treningów, ponadto konieczne jest wykoszenie boiska w Łukawcu. Pan P. Jacyk 

zapytał odnośnie prac przy moście na Budzyniu, czy z naszej strony jest nadzór, gdyż mamy wkład 

własny jeżeli chodzi o odbiór na poszczególne etapy. P. Wójt A. Hawrylak powiedział, że byli z 

Panem Starostą, Wojciechowskim oraz z Panem Kierownikiem M. Janeczko na wizji lokalnej 

sprawdzić jak przebiegają prace. Pan inspektor wyjaśnił niektóre kwestie, dlaczego podejmowane 

są takie decyzje. Na stronie internetowej Gminy Wielkie Oczy zostanie zamieszczona informacja, iż 

drzewo z rozbiórki mostu będzie do zabrania przez mieszkańców. 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

13. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu F. Bajan, który przedstawił wyjaśnienie dot. 

drogi „lubaczówki”. Droga ta ma prawie 2 km, ale remont będzie obejmować najgorszy odcinek, tj. 

około 100 m. Ponadto Pan F. Bajan poprosił Radę oraz Pana Wójta A. Hawrylak o powołanie komisji 

na drogę powiatową- jest to ok. odcinek ok. 3 km, który 40 lat nie był remontowany. Wspomniał 

również o młodzieży jeżdżących kładami z niedozwoloną prędkością oraz chuligaństwie, któro ma 

miejsce w Kobylnicy Ruskiej- niszczone są ławki, wbijane szyby, itp. W związku z powyższym apeluje 

o czujność policji, w szczególności w weekendy. Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu P. 

Jacyk, który poruszył sprawę dot. inwestycji związanym z niebezpieczeństwem pieszych na odcinku 

drogi od P. Demczak do sklepu oraz drugą kwestią dot. budowy remizy OSP. Kolejna sprawa dot. 

przedstawionych problemów odnośnie nawierzchni dróg. Jeżeli chodzi o rozwiezienie kamienia 

należy podzielić po równo. Koleją sprawą poruszoną przez Pana P. Jacyk jest prośba o 

zabezpieczenie się przed utylizacją opon, gdyż jest ich coraz więcej w przydrożnych rowach. W 

związku z powyższym apeluje o monitoring. Pani M. Preweda poinformowała, iż na polach znajduje 

się duża ilość worków po nawozach. P. P. Jacyk stwierdził, że potrzebne są ulotki informujące, że 

rolnicy mogą oddać odpady po nawozach. Pan Przewodniczący Z. Kociołek powiedział, iż należy to 

zgłosić do Urzędu Gminy. Pan Wójt A. Hawrylak zakomunikował, że sprawa została zgłoszona. Pan 

R. Osowski poruszył temat OSP w Kobylnicy Wołoskiej i poprosił o przedyskutowanie tego tematu 

na najbliższej komisji. Pan P. Jacyk stwierdził, że kwestia jest znana przez Pana Wójta. Pan Wójt A. 

Hawrylak odnosząc się do nośności mostu powiedział, że będzie taka sama jak była pierwotnie 

założona, tj. do 40 ton. Natomiast odnośnie garażu blaszanego w Kobylnicy Wołoskiej- pracownicy 

go nie montowali, gdyż został zapłacony montaż. Wójt podziękował wszystkim zaangażowanym za 

pomoc w przygotowaniu terenu pod ww. garaż. Pan S. Mątkowski zapytał o zniszczone drogi przez 

Geofizykę. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że zrobili wycenę, jednakże należy zrobić analizę, 

czy dobrze zostało to policzone. Pan Przewodniczący Z. Kociołek przedstawił niezadowolenie 
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mieszkańców Gminy Wielkie Oczy nt. fotowoltaiki oraz oczyszczalni ścieków, które to inwestycje 

będą w Szkołach oraz Urzędzie Gminy, opinia jest taka, iż zaczynamy od siebie. Pan Wójt A. 

Hawrylak wyjaśnił, że do szkół chodzą nasi mieszkańcy, dlatego też zaczynamy od obiektów, z 

których korzysta najwięcej z nas. Pozwoli nam to obniżyć koszty, zadbać o środowisko, a przede 

wszystkim zdobyć doświadczenie. Z związku z powyższym należy zacząć od siebie i sprawdzić czy 

jest to rozwiązanie jest godne polecenia. Pan P. Jacyk zaapelował do Wójta o informację nt. 

przydomowych oczyszczalni ścieków.  

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

Zenon Kociołek 

Piotr Jacyk 

 

14. Zakończenie obrad 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 11:06. 

 


